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Zápis č. 5/2020 z 5. jednání AS FEK ZČU 
ze dne 26. 8. 2020 

 
Přítomní senátoři: doc. RNDr. Mikuláš Gangur, Ph.D.; PhDr. Čestmír Jarý; RNDr. Jan Kopp, 
Ph.D.; Ing. Hana Kunešová, Ph.D.; Bc. Ondřej Moša; Ing. et Ing. Miloš Nový; Ing. Alena 
Palacká; prof. Dr. Ing. Miroslav Plevný; Ing. Mgr. Milan Svoboda, Ph.D.; doc. Ing. Petra Taušl 
Procházková Ph.D.; Ing. Lucie Vallišová; Ph.D. 
 
Omluvení senátoři: Bc. Miroslav Bluďovský; Ing. Pavlína Hejduková, Ph.D.; Zuzana 
Sabadinová  
 
Přítomní hosté: doc. PaeDr. Jaroslav Dokoupil, Ph.D.; doc. Ing. Michaela Krechovská, Ph.D.; 
Ing. Jan Pokorný; Ing. Jan Tlučhoř, Ph.D. (dále v textu bez plných titulů). 
 
Přítomno: 11 senátorů (11 senátorů bylo po celou dobu) 
 AS FEK byl po celou dobu jednání pléna usnášeníschopný. 
 
Program: 

1. Návrh bakalářského studijního programu Podniková ekonomika a management 
2. Návrh bakalářského studijního programu  Ekonomická a regionální geografie 
3. Různé 

Předseda AS FEK Nový přivítal všechny přítomné senátory a hosty na 5. jednání pléna AS FEK. 

Nejprve předseda AS FEK Nový jmenoval skrutátory – senátora Jarého a senátora Svobodu, 
poté byl bez připomínek schválen navržený program jednání. 

Předkladatel návrhu usnesení: Předseda AS FEK Ing. et Ing. Miloš Nový 

Návrh usnesení: 

Akademický senát FEK ZČU schvaluje program 5. jednání AS FEK. 
 

Celkem přítomno senátorů:  11 Hlasů pro usnesení:  11 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 0 

Výsledek hlasování: PROGRAM JEDNÁNÍ BYL SCHVÁLEN. 
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1. Návrh bakalářského studijního programu Podniková ekonomika 

a management 

Děkanka FEK doc. Krechovská představila senátorům návrh bakalářského studijního 
programu Podniková ekonomika a management a jeho hlavní rysy. Oproti původnímu 
studijnímu oboru došlo k posílení zaměření, které si student volí ve vyšších ročnících. Dále se 
slova ujal senátor Plevný, který senátory informoval o schválení návrhu programu Radou 
oblasti vzdělávání (dále jen ROV) Ekonomické obory a o vypořádání drobných připomínek 
k tomuto návrhu, které se týkaly zejména formálního charakteru. 

Předkladatel návrhu usnesení: Děkanka doc. Ing. Michaela Krechovská, Ph.D. 

Návrh usnesení: 

Akademický senát FEK ZČU doporučuje Vědecké radě FEK schválit návrh bakalářského studijního 
programu Podniková ekonomika a management. 
 

Celkem přítomno senátorů:  11 Hlasů pro usnesení:  11 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 0 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO. 

 

2. Návrh bakalářského studijního programu Ekonomická a regionální 

geografie 

Doc. Dokoupil přiblížil senátorům návrh bakalářského studijního programu Ekonomická 
a regionální geografie, konkrétně jeho složení, kde 85 % zaujímají Vědy o Zemi 
a 15 % Ekonomické obory, včetně jeho schválení v rámci jednání obou ROV. Senátor Plevný 
dále podrobně pohovořil o průběhu schvalování studijního programu ROV Ekonomické 
obory. Senátor Svoboda vyjádřil svoji nespokojenost s nízkým podílem ekonomických věd na 
vyučovaných předmětech vzhledem k názvu programu, stejně tak i předseda Nový, který 
kritizoval zařazení redukovaných teoretických předmětů ZMI a ZMA. Doc. Dokoupil na toto 
reagoval tím, že pod pojmem „ekonomická“ se kromě samotných ekonomických věd skrývají 
i další předměty (Ekonomická geografie), které do tohoto procentuálního vyjádření nejsou 
zahrnuty. Senátor Kopp upozornil na jiný způsob financování programu v případě, že by 
rozložení předmětů neodpovídalo stanoveným normám. 

Předkladatel návrhu usnesení: Děkanka doc. Ing. Michaela Krechovská, Ph.D. 

Návrh usnesení: 

Akademický senát FEK ZČU doporučuje Vědecké radě FEK schválit návrh bakalářského studijního 
programu Ekonomická a regionální geografie. 
 

Celkem přítomno senátorů:  11 Hlasů pro usnesení:  10 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 1 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO. 
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3. Různé 

Senátor Jarý vznesl dotaz na vedení fakulty ohledně plánů výuky s velkou obsazeností 
vzhledem k výskytu koronaviru. Děkanka FEK doc. Krechovská a proděkan Tlučhoř seznámili 
senátory se současnými návrhy projednávanými na celouniverzitní úrovni. Senátorka Taušl 
Procházková se dotazovala, zda je v současné situaci relevantní ponechat povinnou docházku 
studentů prvního ročníku na vybrané předměty. Senátor Plevný přišel s návrhem přednášky 
s vyšším počtem studentů přesunout do poslucháren EP, kde by se díky většímu prostoru 
mohlo minimalizovat riziko případného přenosu koronaviru, samozřejmě vzhledem 
k dostupnosti finančních prostředků na jejich pronájem. 

Předseda AS FEK Nový poděkoval přítomným za účast na 5. jednání AS FEK, a následně 
jednání ukončil. 

 

 

 

 

V Plzni dne 26. srpna 2020 

Zapsala: Ing. Alena Palacká 
Doplnil a schválil: Ing. et Ing. Miloš Nový 
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PŘEHLED USNESENÍ: 

5/1 Akademický senát FEK ZČU schvaluje program 5. jednání AS FEK. 

5/2 
Akademický senát FEK ZČU doporučuje Vědecké radě FEK schválit návrh 
bakalářského studijního programu Podniková ekonomika a management. 

5/3 
Akademický senát FEK ZČU doporučuje Vědecké radě FEK schválit návrh 
bakalářského studijního programu Ekonomická a regionální geografie. 

 


